
      5/07/2023  המחוננים  ועדת  ישיבת  פרוטוקול 

  ל''מנכ) בורוחובסקי גיל ,גולוד ויטלי ,(ועדה ר''יו)    קלנבורג מיכאל    :נוכחים

  ישראל גלפר ,קליסקי דן, דוד אילנה  ,(האיגוד               

 )הודיע מראש(  ארצי - , עידו בןףרש ניר     :נעדרים

 )מנהל מועדון רמת גן( : מר דן דרורי מוזמנים

 זום  :הישיבה מקום

 

 פרוטוקול אישור •

  .אחד פה אושר הקודמת הישיבה של  פרוטוקול

      2023יוני  –חודשים מאי סקירת פעילות הפרויקט ב

 ,  2022תחילת יולי    –חודשים מאי  במהלך הפרויקט משתתפי  של הפעילות את סקר הועדה ר''יו

 .   הבינלאומית בזירה הן ,המקומית בזירה הן

 והשחקניות יצאו להשתתף בתחרויות פתוחות ברחבי אירופה.     חלק מן השחקניםעם תחילת יוני  

 במסגרת ההכנות ל"עונת הקיץ"  במועדון שחמט רמת גן  התקיימו סדנאות אימון שהעבירו רבי 

 אמנים אלון גרינפלד וויטלי גולוד. 

    2023הראשון של שנת  ון פרטני על שחקני הפרויקט בחצי די

 המשתתפים בפרויקט.    שחקניות לשחקנים ו ל בנוגענערך דיון מקיף   

 יו''ר הועדה הציג לחברי הועדה נתונים הכוללים שינויים במדי כושר והישגים בתחרויות.  

 הועדה הציג נתונים של מספר שחקנים המועמדים להצטרף לפרויקט.   בנוסף, יו''ר

 שחקנים נוספים בגילאים הצעירים.   4האלה הוחלט על הכנסה של על סמך הנתונים   

 מקרה של נריה גטרביץ נדון בנפרד, כפי שזה יפורט בסעיף הבא. 

 נריה גורביץ      

 בהתאם לקריטריונים של   2023מחוננים בתחילת שנת ( נכלל לסגל 2013גורביץ )יליד  נריה      

 זה ייצוג ישראל בתחרויות נוער בינלאומיות )הן   –הפרויקט. אחד התנאים של השתתפות בפרויקט 

 גילה שנריה גורביץ לא נרשם   הועדה  במהלך ארגון משלחות נוער בינלאומיות יו''ר אישיות, הן קבוצתיות(. 

 משלחת. לאחר בירור עם המשפחה, מאמן של נריה ויו''ר מועדון רמת גן מר דן דרורי הסתבר שעקב  לאף 

ומשפחתו הינם אנשים דתיים ושומרי מצוות, נמנעה   שרובן ככולן קשורות לעובדה שנריה נסיבות   
 



עמידה בקריטריונים הוקפאה  - עקב כך אי להשתתף בתחרויות נוער בינלאומיות השנה. אפשרות   מנריה  
 

יו''ר מועדון רמת גן מר דן דרורי פנו לועדה בבקשה לאשר לנריה   השתתפותו של נריה בפרויקט. המשפחה ו  
 

 להמשיך ולהיות חלק מסגל של הפרויקט.  
 

יה אחר הצגת הנושא התקיים דיון בסוג מר דן דרורי ביקש להופיע מול חברי הועדה ולהציג את הנושא. ל  
 

של דיון הוחלט נריה גורביץ נשאר מחוץ לסגל המחוננים בחצי שנה הקרובה, כי חברי הועדה   הזאת. בסופו  
 

רבי כדי שנריה ישתתף באחת האליפויות נוער הבינלאומיות.  לא השתכנעו שמשפחה עשתה מאמץ מ  
 

 יו''ר הועדה הוסמך למסור החלטה מפורטת של הועדה למשפחה. 
 

 שונות

 דיון החופשי שהתקיים בסוף הישיבה הוחלט לבחון מתן תמיכה נוספת לשחקני הפרויקט המצטיינים.  במהלך 

 הישיבה הבאה תתקיים במחצית השנייה של חודש ספטמבר.
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